



MUSLIMAH disuap memakai sarung kaki kerana kaki adalah sebahagian daripada aurat wanita yang wajib ditutup.

PIN lencana kempen turut didedarkan kepada orang ramai.

SUKARELAWAN mengadakan sarung kaki sambil menjelaskan tentang perlunya menutup aurat dengan sempurna.

**H**ADIR seorang diri bagi mewakili aktiviti sukarelawan Sarung Kaki Project (SKP) di Tasik Cempaka, Bandar Baru Bangi, Selangor pada April lalu, Nordiana Mohd. Wazir 28 ternyata lelaki.

Pada awalnya, dia berasa malu kerana tidak seorang pun sukarelawan yang dikenalnya. Tujuan Nordiana yang berhajag hanya satu, dia ingin membolehkan diri didedarkan kepada orang ramai.

Pada acara itu, Nordiana berpeluang bertemu dengan lebih 70 orang sukarelawan SKP yang terlibat mengagih-agihkan sarung kaki secara percuma kepada golongan wanita yang memakai seluar di Tasik Cempaka, Bandar Baru Bangi, Selangor.

Perfeksion dengan oleh seorang sahabat dari Perak merupakan satu momen berkesan buat Nordiana yang kini menetap di Subang Jaya, Selangor.

"Dia merupakan pasangan saya sewaktu mengadakan sarung kaki kepada orang ramai dalam acara itu. Dia mengagih saya cara terbaik untuk mendekati golongan wanita dan memberikan sarung kaki percuma di sukma kata-kata berkesan," ujarnya yang bekerja di bahagian kewangan Pw Malaysia.

Nordiana yang mengetahui aktiviti sukarelawan SKP dari laman sosial Facebook terus bernaliat untuk menyertai acara yang dianjurkan oleh mereka.

Kini, Nordiana merupakan antara sukarelawan SKP yang aktif menyertai setiap aktiviti yang dianjurkan di sekitar Lembah Klang, Melaka dan Negeri Sembilan. Kemungkinan tersebut merupakan



**NUR MUHAMMAD YIMAN GHAFFAR**  
Ketua sukarelawan Sarung Kaki Project.

sebagainya seseorang wanita itu apabila lebih kelegai (bold), maka tidak boleh digugur memposisikan takuknya berawal dari dan ini. Rasulllah SAW serikan lahanya ini dan ini dengan mengesyorkan wajah dan kedua-dua tangan terangi.

Sukarelawan yang mula ditubuhkan pada bulan September tahun lalu diketuai oleh Nor Alias Sedek Shah, 25, kini mempunyai 300 orang ahli yang aktif menyertai setiap acara yang dianjurkan.

Nor Alias atau lebih dikenali dengan panggilan Awliya Afrizah memberitahu, dia memulakan aktiviti SKP pada awalnya hanya untuk mengisi masa lapang dengan berkhidmat pada hujung minggu.

Berawal dari Ipoh, Perak kemudiannya berhijrah ke ibu negara kerana tuntutan kerja awal tahun lalu, Nor Alias sering menghadiri majlis-majlis ilham yang dianjurkan di sekitar Kuala Lumpur.

Melalui majlis ilham itu, dia bertemu

dengan rakan-rakan lain yang berkecenderungan minat sama untuk menubuhkan aktiviti sukarelawan.

"Pada penubuhan saya, situasi wanita Islam di Malaysia berhadapan dengan keadaan terutamanya dari aspek aurat. Usaha dakwah perlu dimulakan dengan perkara kecil yang tidak diambil kira. Selalunya ini, saya memilih sarung kaki sebagai langkah utama."

Pembertarian sarung kaki ini juga

**PEMAKAIAN sarung kaki mampu memelihara kesihatan perempuan terutama aurat muslimah.**



SUKARELAWAN mengagih-agihkan sarung kaki untuk didedarkan kepada muslimah.

# Agih 1,500 sarung kaki percuma

Sarung Kaki Project menyebarkan dakwah kepentingan kesempurnaan menutup aurat dengan mengedarkan sarung kaki secara percuma kepada wanita muslimah.

merupakan salah satu cara terbaik untuk memberi bekalan kepada muslimah untuk berhijrah lebih sempurna aspek pemakaian wanita itu selalunya mereka memakai sarung kaki," ujarnya ketika ditemui KosmoF baru-baru ini.

Pada perhimpatan awal, Nor Alias mula berkhidmat kepada rakan-rakan terdekat yang menyertai majlis ilham bersempena dan mereka mula memulakan mesej yang disampaikan.

**Kemungkinan**  
Usaha dakwah Nor Alias tidak boleh dijangka enteng. Melalui akun Facebook SKP, mereka dapat mengumpul dana untuk membeli sarung kaki untuk tujuan dakwah.

Selain itu, ramai individu yang tampil untuk menyumbangkan sarung kaki kepada SKP untuk diagihkan. Syarikat perenungan, Tenaga Tiga Sdn. Bhd. juga merupakan antara organisasi yang menaja buku dan majalah untuk diagihkan secara percuma kepada orang ramai dalam acara dakwah yang dianjurkan.

SKP menetapkan sasaran tiga bulan untuk melaunching projek ini. Pada masa ini, mereka akan menubuhkan kira-kira 1,500 sarung kaki dan stok untuk diagihkan.

Keperluan wanita itu akan dibekalkan secara bersempena dan berkecenderungan di kawasan yang menjadi tumpuan orang ramai.

**Merupakan**  
SKP juga tidak prejudis seawaktu mengedarkan program dakwah. Mereka akan memberi sarung kaki kepada setiap wanita tidak kira individu yang sesumbara menutup auratnya atau berpakaian tidak mengikut spasi Islam.

Keperluan sukarelawan yang terlibat dalam setiap program dakwah SKP terdapat pada golongan profesional dan pelajar matrikulasi pengajian tinggi.

Nor Alias juga akan menubuhkan SKP dalam bentuk pertubuhan bukan berorganisasi (NBO) dalam usaha untuk

menyebarkan dakwah jilbab secara serius pada masa akan datang. Laman Facebook SKP merupakan platform terbaik Nor Alias untuk mengumpul dan mengumpul sukarelawan dalam setiap acara yang diagihkan.

Sering lagi sukarelawan yang mula menyertai program pertama SKP di sekitar Jalan Dinkahi Abdul Rahman, Kuala Lumpur, Matzatul Amirah Umar 26 berkecenderungan pengalangan, SKP merupakan satu platform terbaik untuknya mempromosikan penubuhan sukarelawan kepada wanita Islam.

Jalim huru-hadi di salah sebuah hospital swasta di ibu negara itu, sukarelawan yang terlibat dalam acara SKP juga akan diberi borang penilaian selepas program tersebut.

"SKP terbuka kepada seluruh wanita di negara ini. Kami tidak mengimani sistem sukarelawan yang terikat. Borang penilaian merupakan faedah terbaik untuk kami meningkatkan acara yang bakal dijalankan pada masa akan datang" ujarnya yang merupakan antara sukarelawan tetap SKP.

Melalui program dakwah yang dijalankan, ia mampu membinasakan semua wanita muslim untuk berhijrah ke arah pemakaian menutup aurat yang sempurna.

Sementara itu, seorang wanita yang baru mula dikenali sebagai Amara Nadia Azzah, 24, memberitahu dia menyedari bahawa kaki adalah aurat yang wajib ditutupi selepas seorang perempuan menunggang para muslimah dalam satu majlis ilham.

Selama ini, cara eklektik syarikat swasta itu beliau hanya menutup aurat tanpa memakai sarung kaki.

"Dulu malu pada diri. Dapur-peyapa banyak yang lupa tidak tahu tentang aurat."

"Alhamdulillah, teguran secara terbuka itu memberi isyarat yang mendalam kepada saya. Sejak itu saya berusaha memulakan langkah ke arah rumah," katanya.

**SEBANYAK 1,500 sarung kaki dan dalam diagihkan dalam setiap projek dakwah sukarelawan SKP.**

## Info

- Sarung Kaki Project**
- Facebook: www.facebook.com/sarungkakiproject
  - Laman web: http://sarungkakiproject22.wix.com/1992013
  - Wanita Islam digalakkan untuk menyertai aktiviti-dakwah Sarung Kaki Project.
  - Sebagai pertanyan mengenai program SKP boleh diutuskan di laman Facebook Sarung Kaki Project.
  - Sebelum ini, Sarung Kaki Project telah menjalankan program di Jalan Tasik Abdul Rahman Kuala Lumpur, Jaki, Gemena, Bandar Baru Bangi, Terminal One, Seremban dan Dataran Majlis Bersejarah Media Bersejarah, Melaka.

**Panduan lengkap pemakaian muslimah**

- Fabrik tidak terbelu nipis sehingga membolehkan bapung tubuh dan warna kulit.
- Haruslah seluruh bahagian terangi sehingga pengalangan terangi.
- Meluruh kaki (sarung kaki atau seluar).
- Tidak menyerupai pakaian lelaki dan orang kafir.
- Dalam keadaan yang mempernakan syaria (sifat banyang).
- Harus perlu menutupi kepala leher dan dada.
- Berak secara sederhana dan tidak berlebihan.
- Tidak serabek dengan harmoni yang melampau.

\* Sumber: Sarung Kaki Project